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Bis-nota Vlaams gemeenschapsbeleid in Brussel  -  Overleg

Op 17 juli 2015 heeft de Vlaamse Regering de bis-nota goedgekeurd betreffende “het 
Vlaams gemeenschapsbeleid in Brussel”. 

De bedoeling van de nota is “een transparante methode vast te leggen om te komen tot 
een adequate invulling van het Vlaams gemeenschapsbeleid in Brussel. Hiervoor moeten 
er betere en efficiëntere afspraken komen tussen de Vlaamse Gemeenschap en de 
Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC)…”.

In de nota staat dat een aantal “maatregelen omzichtig en in overleg met de leden van 
het VGC-college en de ministers in de Vlaamse Regering worden voorbereid”.

Op blz. 3 van de nota staat: “Alvorens het bilateraal politiek overleg en de gemengde 
ambtelijke commissie opnieuw op te starten is het noodzakelijk dat de Vlaamse Regering 
en het VGC-college een consensus hebben over de politieke krijtlijnen en de 
beleidstopics.”

De nota voorziet terecht in regelmatig politiek overleg tussen de Vlaamse Regering en 
het VGC-college en wijst op het belang ervan.

1. Hoeveel keer en wanneer is er reeds overleg geweest tussen de Vlaamse Regering en 
het VGC-college zoals bepaald in voornoemde bis-nota?

2. Wat stond op de agenda van dit overleg en welke afspraken werden er gemaakt?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 138 van 1 februari 2018
van JORIS POSCHET

Uw vraag heeft betrekking op het overleg tussen de Vlaamse regering en het VGC-
College in het kader van de bis-nota ‘Vlaams Gemeenschapsbeleid in Brussel’. In mijn 
antwoord wens ik onderscheid te maken in de werkzaamheden rond de twee 
belangrijkste elementen in de nota, met name het Brusseldecreet en de GACB. We 
hebben gekozen voor een aanpak waarbij de installatie van de GACB en het uitwerken 
van een ontwerp Brusseldecreet werd gefaseerd.

In opvolging van de nota van 17 juli 2015 en van de mededeling aan de Vlaamse 
Regering van 27 mei 2016 werd de Gemengde Ambtelijke Commissie Brussel in 2016 
opgestart. Ook de VGC keurde parallel op het College van 26 mei 2016 de installatie van 
de GACB goed. 

De agenda van de commissie werd samengesteld door beide politieke overheden, met 
name de Vlaamse Regering en het VGC-College samen. De nota die ik toen heb 
uitgewerkt is besproken met de kabinetten van de VGC in de voorbereiding van het 
College van 26 mei. Beide nota’s zijn dan parallel op de vergaderingen van de Vlaamse 
Regering en het VGC-College geagendeerd en goedgekeurd. 

Dat hierover overlegd werd blijkt ook uit de vier opdrachten die door het College van de 
VGC én de Vlaamse Regering identiek geformuleerd werden, met name het actualiseren 
van de financiële stromen zoals voorgesteld in het rapport 2012 en aangevuld in het 
rapport 2013 van de toenmalige Task Force Brussel. Ten tweede, de decretale 
regelgevingsagenda’s in gemeenschapsmateries van deze legislatuur te screenen op hun 
toepasbaarheid in Brussel en hierover te rapporteren. Ten derde, een ontwerp van 
interpretatief kader uit te werken voor de Vlaamse Regering en het College van de 
Vlaamse Gemeenschapscommissie voor de bevolkingsnorm en begrotingsnorm – de 
zogenaamde Brusselnorm – uit het Vlaams regeerakkoord. Ten vierde, te onderzoeken 
en voorstellen te formuleren in welke mate de Brusseltoets niet alleen kan worden 
toegepast op decreten maar ook op besluiten van de Vlaamse Regering, ministeriële 
besluiten, investeringen, projectoproepen en ander beleidsvoorbereidend werk.

Wat betreft het Brusseldecreet werd in de zomer van 2017 op vraag van de VGC beslist 
om de werkzaamheden te laten verlopen via de GACB en ambtelijk overleg. De afgelopen 
maanden werd er aan een tekst gewerkt waarbij regelmatig werd overlegd tussen de 
ambtenaren van beide administraties. Het uitwerken van het decreet zit nu in de laatste 
fase van dit ambtelijk overleg. De administratie werkt momenteel aan een nieuwe 
ontwerpversie op basis van de laatste opmerkingen van de VGC-administratie en de 
opmerkingen geformuleerd tijdens een eerste aftoetsing onder de kabinetten van de 
Vlaamse Gemeenschap in januari. 

Ik wacht momenteel op deze versie. Dan moet duidelijk worden waar er nog knelpunten 
liggen (zowel binnen de Vlaamse Regering als in het College) en kan het politiek overleg 
starten. Ik verwijs in dezen ook naar mijn antwoord op de vraag om uitleg betreffende 
het Brusseldecreet in de Commissie Brussel van 21 februari 2018.


